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PROTOKÓŁ Nr  XXVII/2016 

z XXVII Sesji VII Kadencji Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 17 sierpnia 2016 r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta : 21 radnych. Obecnych: 14 radnych, według załączonej listy obecności. 

Nieobecni radni: Maciej Batura, Marcin Bocheński, Andrzej Grobelny, Jacek Lesiuk, Roman Matuszak, 

Marek Ogrodziński i Edyta Wojnicz. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przywitała zebranych stwierdzając wymagane kworum. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− przed otwarciem sesji przez Przewodniczącą Rady Miasta zgłosił jako wniosek formalny, aby 

kontynuowana była sesja z dnia 27 czerwca 2016r., 

− zdaniem radnego tamta sesja nie została formalnie zamknięta. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− wyjaśniła, że poprzednia sesja została zamknięta ze względu na brak kworum, 

− poprosiła o opinię mecenasa Czesława Podkowiaka. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− aby odpowiedzieć na pytanie, czy poprzednia sesja została zamknięta, należy zajrzeć do protokołu  

z tamtej sesji, 

− wyjaśnił, że to Przewodnicząca Rady Miasta prowadzi sesję i tylko ona o tym decyduje, 

− ocena radnych w tej kwestii nie ma znaczenia, ponieważ decyduje tylko Przewodnicząca. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− ogłosiła 5minutową przerwę w dyskusji w celu sprawdzenia zapisu w protokole z poprzedniej sesji. 

 

Po przerwie obecnych 14 radnych. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zacytował treść protokołu z sesji z dnia 27 czerwca 2016r., z którego wynika, że „Przewodnicząca 

Rady Miasta  stwierdziła,  iż na sali obrad jest tylko 10 radnych co oznacza brak kworum i brak 

możliwości dalszego prowadzenia obrad, i w związku z powyższym zamyka obrady”, 

− odczytał  § 3 ust.3 Regulaminu sesji Rady Miasta: „w przypadku stwierdzenia braku quorum w trakcie 

posiedzenia Przewodniczący przerywa obrady i jeżeli nie może zwołać quorum wyznacza nowy termin 

posiedzenia tej samej sesji, z tym, że uchwały podjęte do tego momentu zachowują swoją moc”, 

− otóż w związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad, za wyjątkiem ostatniego – 

wnioski i pytania radnych, Przewodnicząca zamknęła obrady, 
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− o tym decyduje Przewodnicząca Rady Miasta, nie można w żaden sposób stwierdzić, że tamta sesja 

nie została zamknięta, co do tego nie ma żadnych wątpliwości, 

− nie widzi też możliwości, żeby ktokolwiek stwierdził inaczej. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− przypomniała, że to otwarta dyskusja przed formalnym otwarciem sesji. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− Przewodnicząca Rady Miasta jest po to, żeby Rada Miasta mogła działać a radni się wypowiadać. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− radny nie jest Przewodniczącym Rady Miasta, dlatego nie może decydować o przebiegu sesji. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− zwrócił uwagę, że to wszystko co mówi jest nagrywane, 

− jest prawnikiem i podaje taką opinię, która jego zdaniem jest zgodna z prawem, a nie z oczekiwaniami 

kogokolwiek. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− obecnie Rada Miasta zebrała się w celu odbycia sesji nadzwyczajnej, 

− stwierdziła wymagane kworum i o godz. 8:15 otworzyła sesję oraz przedstawiła porządek obrad:     

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie opłaty prolongacyjnej. 

3. Uchwała w sprawie regulaminu otwartego konkursu na utworzenie i prowadzenie dodatkowych  

34 miejsc w przedszkolach niepublicznych na terenie Miasta Szczecinek w okresie od 1 września 

2016r. do 31 sierpnia 2018r. 

4. Uchwała w sprawie upoważnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi Oświaty w Szczecinku do 

wydawania decyzji administracyjnych. 

5. Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających do Rady Osiedla Trzesieka. 

6. Uchwała w sprawie odpowiedzi na skargę wniesioną przez Bożenę Bołdysz i Stanisława Bołdysz  

na uchwałę Nr XXXIX/363/06 Rady Miasta Szczecinek z dnia 5 czerwca 2006r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Wiatraczna II”  

w Szczecinku (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr 93, poz.1737). 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

 Jerzy Kania Przewodnicz ący Komisji Bud żetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania nad uchwałą. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta 11  głosami „za”, przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach 

„przeciw” podjęła uchwałę: 

Nr XXVII/243/2016  

w sprawie opłaty prolongacyjnej.  

 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− zapytał, czy liczba dodatkowych miejsc w przedszkolach, na które zostanie przeznaczone 

dofinansowanie, była ustalana na zasadzie zbierania informacji z poszczególnych przedszkoli, czy 

dotyczy listy konkretnych osób, 

− nie chodzi mu o nazwiska, ale o sposób ustalenia dodatkowych miejsc, uważa to za istotne. 

 

Tomasz Czuk Dyrektor MJOO: 

− na liście rezerwowej znajduje się 112 osób, wystosowano zapytanie do wszystkich przedszkoli, ale 

tylko trzy spełniają warunki, żeby przyjąć łącznie 34 dzieci, 

− ale to w gestii tych trzech przedszkoli pozostanie, kto i do jakiej grupy wiekowej zostanie przyjęty. 

 

Jacek Pawłowicz radny: 

− zapytał, w jaki sposób wyliczono liczbę 34 dzieci ? czy to konkretnie wskazane osoby ? 

 

Tomasz Czuk Dyrektor MJOO: 

− wyjaśnił, że chodzi o 34 miejsca, a nie konkretne nazwiska, spośród 112 oczekujących. 

 

Paweł Kwak radny: 

− poprosił o wyłączenie go z głosowania. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta; 

− wyjaśnił, że różnica między popytem a podażą usługi przedszkolnej jest wynikiem cofnięcia reformy 

dotyczącej sześciolatków, 

− nie da się w krótkim czasie zabezpieczyć dodatkowych miejsc w przedszkolach wszystkim chętnym, 
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− apeluje do rodziców, aby posyłali swoje sześcioletnie dzieci do szkoły, to rozładuje przeciążenie  

w przedszkolach, 

−  aby zabezpieczyć dodatkowe miejsca w przedszkolach potrzebne jest dodatkowe dofinansowanie ze 

skarbu państwa, a tego nie ma. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania informując, że w głosowaniu weźmie 

udział 13 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 13  głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXVII/244/2016  

w sprawie konkursu na utworzenie dodatkowych 34 mie jsc w przedszkolach niepublicznych na terenie 

Miasta Szczecinek w okresie od 1 wrze śnia 2016r. do 31 sierpnia 2018r. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Krzysztof Zawada Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 14  głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXVII/245/2016  

w sprawie upowa żnienia dyrektora Miejskiej Jednostki Obsługi O światy w Szczecinku do wydawania 

decyzji administracyjnych . 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− wyjaśnił, że to ponowne wybory uzupełniające do Rady Osiedla Trzesieka, 

− poprzednie się nie odbyły ze względu na brak kandydatów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− sprostował, że poprzednie wybory się nie odbyły nie dlatego, że nie było kandydatów do Rady osiedla, 

ale dlatego, że nie było chętnych do pracy w Komisji Wyborczej. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

−  

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta jednogłośnie 14  głosami „za” podjęła uchwałę: 

Nr XXVII/246/2016  

w sprawie zarz ądzenia wyborów uzupełniaj ących do Rady Osiedla Trzesieka . 

 

Ad.6. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta:  

− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Marcin Bedka radny: 

− poinformował, że radni opozycyjni nie zgadzają się ze stanowiskiem zaproponowanym w projekcie 

uchwały, dlatego będą głosować przeciw. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

−  

W głosowaniu jawnym  Rada Miasta 10  głosami „za”, przy 3 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

podjęła uchwałę: 

Nr XXVII/247/2016  

w sprawie odpowiedzi na skarg ę wniesion ą przez Bo żenę Bołdysz  

i Stanisława Bołdysz na uchwał ę Nr XXXIX/363/06 Rady Miasta Szczecinek z dnia 5 cz erwca 2006r.   

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego obszaru „Wiatraczna II” 

w Szczecinku (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego Nr  93, poz.1737). 

 
Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na wyczerpanie porządku obrad zakończyła sesję, 

− przypomniała radnym o szkoleniu w dniu 1 września 2016r. 

 

Obrady Rady Miasta zako ńczono o godz. 8:25.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

    Protokołował:                                                                                      Przewodnicząca Rady Miasta: 

    Dariusz Krupski                Katarzyna Dudź 

 

 


